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    Rijeka,  25.03.2022. 

ZAPISNIK 
S 30. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
30. sjednica VMO Pehlin održana je 24. ožujka 2022. (četvrtak) s početkom u 15,30 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Radjana Janković, članica VMO 
 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 29. Sjednice :  
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 
 

1. Realizacija komunalni prioriteta 
2. Dopisi i zamolbe 
3. Razno 

 
 

 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Predsjednik je pozdravio nazočne i izvijestio ih o sastanku koji je održan u prostorijama Rijeka-
plusa, dana 22. ožujka 2022. godine. Rijeka-plus pozvao je predstavnike mjesnog odbora na 
sastanak s ciljem upoznavanja s prometnom problematikom mjesnog odbora. Između ostalog 
razgovaralo se o radovima koji su u sklopu prijelaznih radova planirani u Ulici Androv breg i koji 
bi trebali početi ovih dana. Kako je od strane Rijeka plusa odgovoreno da nije moguće napraviti 
nogostupe i postaviti rubnjake dogovoreno je da će se cesta obostrano asfaltirati ,te sa strane 
iscrtati žutom crtom kako bi se obilježila površina za pješake. Naknadno će se zatražiti postava 
niskih ogradica s jedne i druge strane kako bi se zaštitilo pješake. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO informacije je primilo na znanje i slaže se s iznesenim. 
 
 
AD 2 

 Mjesnom odboru obratila se mještanka sa zahtjevom da se izvidi mogućnost preregulacije 
prometa u naselju Blažićevo, osobito u Ulici Blažićevo C u jednosmjernu. 

 Tajnica je nazočne upoznala sa odgovorom Odjela gradske uprave za komunalni sustav 
vezano uz traženu postavu usporivača prometa na sporednoj ulici u blizini Osnovne škole 
Pehlin. Odjel smatra da na predmetnoj poziciji nema prometnog opravdanja za postavu 
usporivača. 

 Mjesnom odboru obratio se mještanin vezano uz glavnu prometnicu kroz Pehlin koja je u 
jako lošem stanju, te ju je potrebno obnoviti. Predsjednik je naglasio da sanacija 
prometnice nije moguća kroz male komunalne akcije. Cestu je potrebno kompletno 
sanirati, a prema informacijama iz Grada kroz trup prometnice trebala bi proći glavna 
kanalizacijska cijev, te će nakon radova obveza investitora biti saniranje prekopa, 
odnosno cijele ceste. 
 
 

Zaključak: 
 Vijeće će zahtjev uputiti stručnim službama Grada Rijeke na razmatranje. 
 Vijeće će o odgovoru stručnih službi informirati gospođu koja je inicirala zahtjev. 
 Vijeće je informacije primilo na znanje , te će o istom izvijestiti gospodina. 

 
 
AD 3 

 Predsjednik je izvijestio nazočne o uspješno realiziranoj ekološkoj akciji na području 
Mistraža. Akcija je održana 19. ožujka 2022. godine. U akciji je sudjelovalo tridesetak 
volontera te su uz čišćenje nepoželjnog raslinja ,cijepljena stabla s plemkama trešnje. 

 Predsjednik je obavijestio nazočne da je u prostorijama mjesnog odbora održano 
predavanje za djecu iz OŠ Pehlin o mjesnoj samoupravi koje je vodila Ravnateljica 
Direkcije za mjesnu samoupravu.  

 
Zaključak 

 Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 Vijeće je informacije primilo na znanje. 

 
 

 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
Sjednica je završila u 17:00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                    Ivan Bogdanić 


